



COMMISSIONAIRES

TRUSTED · EVERYDAY · EVERYWHERE

QUALITY and ENVIRONMENTAL POLICY

“To provide services of uncompromising quality, integrity and competence to all Clients by continually upgrading those services to better meet the needs of our Clients while maintaining an awareness of those services and their impact on the environment consistent with ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015 standards. It also includes a commitment to the protection of the environment, compliance with government regulations and prevention of pollution.”

Jim Lynch

CEO

20 August 2018



COMMISSIONNAIRES

FIABLE · EN TOUT TEMPS · EN TOUT LIEU

POLITIQUE DE LA QUALITÉ ET ENVIRONNEMENTALE

« Offrir des services d'une qualité, intégrité et compétence rigoureuses à tous les clients grâce à une amélioration continue de nos services pour mieux répondre à leurs besoins tout en étant conscient de notre impact sur l'environnement en conformité avec ISO 9001:2015 et ISO 14001:2015.

La politique inclut aussi notre engagement à protéger l'environnement, être en conformité avec les règlements gouvernementaux et prévenir toute pollution »

Jim Lynch

PDG

20 Août 2018